
Opstillingsgrundlag for Bina Seff til genvalg som POFO-repræsentant for Storkreds 
Nordsjælland 
 
 
Kære medlemmer, 
 
Jeg vil meget gerne fortsætte arbejdet i Politisk Forum, og genopstiller. 
 
Siden jeg meldte mig ind i Alternativet i februar 2015, har jeg været aktiv i forskellige 
sammenhænge: Som folketingskandidat, som medlem af KV17-udvalget, som 
kredsmedlem mm. Min ambition er at inddrage jer i debatterne, som opstår, når forslagene 
til nye visioner præsenteres via dialog. Der har i Hillerød været møder om sundheds- og 
ældrepolitik. borgerløn mm. Jeg har bl.a. arbejdet for, at der bliver lavet et årshjul, så vi har 
lidt mere tid til at planlægge møder om visionerne. Selv om alle medlemmer har mulighed 
for at læse og kommentere de nye visionsforslag på Alleos/dialog, er der nogle fordele ved 
at mødes og have en samtale om ny politik. Måske kunne der også blive plads til noget 
aktivisme (?) 
 
Efterhånden har vi fået mange visioner og politiske udspil, men der er stadigvæk områder, 
hvor vi kan udvikle politik. Hvis du har nogle idéer, og har lyst til at igangsætte politiske 
laboratorier, vil jeg meget gerne høre fra dig :-) 
 
Kh Bina Seff 
 


